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 פרשת "חקת" 

     :"פרשת "חקת

נשרש בלבבם ריב   ךכל ידי ם באמונתם, ומשה הכה את הסלע ועעתה אחר ענין מי מריבה, שרבו את ה' והראו שאינם שלמי

ים למדרגה  יחדש על ה' ואמרו שהוציא את המים בתחבולה אנושית ולא האמינו בה' ובמשה עבדו, ראה ה' שאינם ראו

הגדולה הזאת ששני הרועים האלקיים האלה יביאו אותם אל הארץ שבהכרח יגיעו אז ימות המשיח ותקון הכללי שלא יהיה  

שיש עמו שבועה שמשה ואהרן לא יביאו אותם אל הארץ וזה לא בחטא משה  יןד ר לות וחורבן וכל רע, ולכן גזר בגזעוד ג

                                                                                                                                   המלב"ים                                                                           ..."                                  ואהרן רק בסבת חסרון שלמות ישראל

 

 

 מעת לעט  

 

היום מסיימים כל ילדינו את שנת הלימודים תשפ"ב,    – ..."  לצמוח ולגדול בחופש הגדול ,  הכל אני יכול בחופש הגדול " 

חופשת    – יועצים החינוכיים  ל מורים ו ל שנקווה שתיזכר על רובה ולא על אחריתה. זו ההזדמנות לאחל לכל הילדים,  

 !  קיץ נעימה, מועילה ובטוחה 

דשים, שתהיה לכם  בהצלחה לבוגרי כיתה ח' שסיימו פרק משמעותי בבית הספר המקומי ועוברים לבתי ספר ח 

 קליטה נעימה ומוצלחת.  

 שתעשו בחירות טובות!   – בהצלחה לבוגרי י"ב היוצאים איש איש לדרכו החדשה  

 

השבוע, נפרדה הנהלת הקהילה מרכזות ענפי השירות, חנה עמירם והדס שמבי. בישיבה שמענו סקירה על המהלכים  

ברו שינוי והתאמה בעקבות הפרטת המזון ותוך כדי  הרבים שנעשו בשנים האחרונות, שנים בהן ענפים מרכזיים ע 

התמודדות עם הקורונה. בנוסף, שמענו על תהליכים שלא הגיעו לידי סיום ושיועברו לרכזים הבאים. בתוך הסקירה  

הועלו נקודות חשובות לדיון, על מהות התפקיד ונחיצותו במבנה הארגוני הקיים, על שיתוף הפעולה של מנהלי  

ם, על יחסי מנהל קהילה עם רכז ענפי השירות ועוד. חברי הנהלת הקהילה בירכו והודו לחנה ולהדס  הענפים הוותיקי 

על תרומתן לתפקיד ועל תרומתן לדיוני ההנהלה. תודה רבה! בימים אלה נכנסים מתניה שוורץ ואביה ליפניק  

 לתפקיד ואנו מאחלים להם הצלחה ועמידה ביעדים שיציבו לעצמם. 

 

ם ישנה תופעה לא שולית כלל, של העלמת בגדים של חברים מתוך תאי הכביסה. מדובר בעיקר  בשבועות האחרוני 

בבגדי ספורט ממותגים וחדשים. אנו רואים בזה גניבה לכל דבר ועניין ובשבוע הקרוב נתחיל לבחון את הנושא  

 דרך שהיא. תודה. באמצעים העומדים לרשותנו )מצלמות וכו'(. עדיין ניתן להחזיר את הבגדים לבעליהם בכל  

 

חברים נסעו לחזות בהופעה של תיאטרון "כנר על הגג" בתיאטרון הצפון. המופע הנ"ל ומופעי השירה של    75- כ 

אברהם פריד היוו פתיחה חגיגית לקיץ של תרבות. מוזמנים לעקוב אחר פרסומי המועצה המקומית ואחרי לוח  

 החופש של וועדת התרבות. שיהיה קיץ מוצלח! 

 שבת שלום,                                                                                                                                            

 תמר שורק.                                                             
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 : צברמגרעין 

 . עיןמנכיר את לאה  השבוע   

 

 

ן, עליתי מניו יורק ועכשיו אני נמצאת בסוף טירונות של  הגנה היי קוראים לי לאה מעי

אווירית. היתה לי בשבוע שעבר השבעה בכותל, היה ממש מרגש. הטירונות היתה  

מאתגרת אבל כייף רצח, ואני ממש מתרגשת ללכת לסוללה של כיפת ברזל בקרוב. אני  

בקיבוץ ואני כל כך אוהבת לאכול איתם כל שבת שאני יכולה. אני  אצל משפחת שוורץ

 ממש מעריכה אותם ואת כל הקיבוץ. 

 

 מועדת תרבות 

 קיץ קיץ כמה חם" "

 הקיץ מגיע ואנחנו שמחים להציג בפניכם את לוח הקיץ של קיבוץ לביא! 

מהמזגנים אל האוויר הפתוח ולהיות יחד הקהילה  המטרה שלנו בקיץ הזה הייתה לפגוש ולהיפגש כמה שיותר, לצאת קצת 

  כולה, מילדים ועד מבוגרים.

מפגש   -כך הגענו ל"שלישי בדשא", מפגש קהילתי אחת לשבוע בדשא המרכזי. פעילות לכל המשפחה, ארוחת ערב ובעיקר 

  חברי וקהילתי נעים ומשמח. 

תהיה אופציה לרכישה במקום, ולעיתים נעשה ארוחות  כל שבוע נפרסם את הפעילות עצמה, וכן את תכנית האוכל )לעיתים 

 משותפות ביחד!( 

ערכות נעשה קמפינג על הדשא "סתלבט י ו באב וערבי נשים וגברים. בימי ה" בנוסף יהיו לנו מספר הרצאות, מסיבת ט

 בקיבוץ" ונצא למחרת לים, ואת סיום החופש נחגוג במוזיקה וקהילתיות יחד. 

 ת את כולם איתנו, עם מחצלת וחיוך. את התכנית הצבעונית יש לתלות על המקרר!מעודכנים, נשמח לראו אז תשארו

 . נופר קורן            

 

 הודעות 

 "אין אדם שר שירה אלא מתוך שמחה" 

 ,שירה הציבור מוזמן לקידוש ברחבת בית הכנסת לכבוד בת המצווה של ביתנו היקרה 

 אחרי התפילה .  -פרשת חקת  -השבת 

 נשמח בבואכם, 

 רותי ונעם בולביק.                                                                                                                                              

***************************** 

 מהספריה 

 ( נקיים שעת סיפור לילדים בספריה . 4.7-ביום שני )ה

 אפרת אשרי.                                                       נשמח לראותכם,                                                                                
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 לשירה בולביק

 ונעםלרותי 

 ולכל המשפחה

 מזל טוב לכבוד בת המצוה

 לאניקה וחיים קליין 

 ולכל המשפחה 

 מזל טוב להולדת הנכד 

 לקרן ואמיר בן  
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 שלום לכולם, 

 מזכירות הקיבוץ הדתי שולחת תנחומים 

 לחברת המזכירות הפעילה, יונית לוריא, במות עליה אביה 

 דב ברל אפל ז"ל 

 מן השמים תנוחמו 

 ==== 

 איך ולמה הגיעו כפרי הנוער לכנסת ישראל?  –  משולחנה של מזכלי"ת

אנחנו בקיבוץ הדתי מכירים ושותפים למפעל כפרי הנוער שנים רבות. שמות הכפרים שהשתתפנו בייסודם ואנו  

וושינגטון. בכפר וגבעת  אורד  ימין  ותלפיות,  נווה עמיאל, הודיות  ים  מלווים שנים רבות מוכרים: כפר חסידים, 

התחנכו דורות של אנשים ונשים רבים מהם הפכו לחוד החנית של מדינת ישראל. בעבר משימת הכפרים הייתה  

חינוך לנוער  -בעיקר קליטת נוער עולה, במהלך השנים נוספה למשימת קליטת העלייה גם המשימה של מתן בית

פר, משק חקלאי, ופנימייה, וכל  בסיכון. המודל החינוכי של הכפרים כשמו כן הוא: כפר מחנך, המכיל בית ס

יכול בעת הזו לתת מענה. כפר הנוער מעניק   יוצרים את המעטפת המשלימה, חלופה לבית שלא  יחד  אלה 

 תחומית לאלה שהחברה הישראלית עלולה להשאיר מאחור, בצד הדרך.  -הזדמנות למצוינות רב

ובעבר   בכפרים,  הנעשית  הקודש  עבודת  את  ומוקיר  מכיר  החינוך  כך  משרד  תקצובם  את  בנה  אף  הרחוק 

  –שהפעילות תקבל תמיכה ראויה. מזה עשרות שנים שלא עודכן המודל התקציבי של כפרי הנוער, ובלי קמח  

 לא תהיה תורה. שכרם של אלה העושים את ליבת החינוך בכפרים קרוב לשכר מינימום, והשחיקה עצומה.  

קים שדולה לכפרי הנוער שנועדה לשים את המפעל החינוכי  ידידנו, ח"כ משה )קינלי( טור פז )חבר כפר עציון( ה

הזה בלב סדר היום הציבורי. השבוע, בבקר שאחרי ההחלטה על פיזור הכנסת, התקיים מפגש השדולה עם כל  

מכובדת   שורה  הכנסת.  וחברי  פילנתרופיה  הבעלויות,  הכפרים,  צוותי  החינוך,  משרד  בכפרים:  העניין  בעלי 

ת כנסת עצרו את סדר יומם העמוס והתייצבו לפגוש את העושים במלאכה, לשמוע את  וארוכה של חברי וחברו

סיפורה האישי והמטלטל של בוגרת כפר הנוער בכנות, ולהצהיר על כך שהדגם החינוכי של כפר נוער רלוונטי 

לדיונים   היום יותר מתמיד, הוא חובה אזרחית המוטלת על המדינה, ועל כן יש לדאוג לתקצובה המתאים. בניגוד

אחרים בהם השתתפתי או צפיתי בשנה האחרונה, בלטה כאן ההתייצבות המשותפת. סביב שולחן הדיונים ישבו  

גורמי המקצוע השונים ובעלי העניין כשהם רתומים יחד ולא עסוקים בניגוח הדדי. מעגל חברי הכנסת שהתייצבו  

נכון, הפור כבר נפל, והכנסת הנוכחית מסיימת  לדבר ולהצהיר על מחוייבות היה חוצה מפלגות ומרשים עד מאד.  

את דרכה. ברור לכולם שהמשימה של כפרי הנוער חייבת לעלות על שולחנה של הכנסת הבאה, ולקבל מענה  

 ראוי. יישר כוח לח"כ טור פז, וקיץ טוב לאנשי ונשות החינוך בכפרים. 

 מחלקת צמיחה ומעורבות | עדי שגיא 

  12/7של פורום צמיחה שיתקיים ביום שלישי, י"ג בתמוז,  בימים אלו אנו נערכים למפגש סיום השנה    -  צמיחה

ממפגשים שקיימתי    .2023. במפגש נתמקד בהכנת תכנית העבודה לשנת  נחליםמשרדי התנועה שבמושב  ב

רום, סעד עלומים  כרמל, בני ד,  יתיר  – ובמושבים השיתופיים )עד כה  בקיבוצים  לאחרונה עם פעילי צמיחה רבים  
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עם האתגרים  (, אפשר להתרשם בהחלט מהמקצועיות של הצוותים והמחויבות שלהם להתמודד  ומשואות יצחק

 .  שעולות מהשטח סוגיות שונותוהעמקה וניתוח מפגשי למידה שנושא הצמיחה מזמן להם, תוך יצירת  הרבים

אחת  .  כל הצעה לגופהבוחנים    ושונים ואנ  מעורבות   מיזמיהקמת  פניות ללשולחננו  לאחרונה הגיעו    -   מעורבות

 הרימו את הכפפה  בבארות יצחק  מהבקשות הגיעה מעמותת 'משפחה אחת' הדואגת למשפחות נפגעי טרור.  

בחדר האוכל הקיבוצי,    ארוחת צהרים ל,  'אסתריקה'אצל    תחווייתיסדנה  לנשים    30אירחו קבוצה גדולה של  ו

יצחק.    שיחהל בארות  של  השיחה  בבריכת  היו  התגובות  ולשכשוך  העמותה  ושל  הנשים  וכולם  נלהבות  של 

 החלט מרגש וחשוב.  בהלבבית שלא קיבוץ בארות יצחק.  מהכנסת האורחיםהתפעלו  

ואנוכי, ובימים אלו אנו מדייקים את    אסף בית אריה בתחום זה עוסקים בתנועה, זה לצד זה,    –  בתים לחיים 

על מנת לייעל את העבודה המשותפת שלנו ולהצליח לסייע הן בקידום הבתים הקיימים, והן    ריותתחומי האח

ביישובי המגמה  לשמחתנו  הכפרי.  במרחב  ישובים  ועוד  לעוד  לחיים  בתים  מיזם  הולכת    יבהרחבת  התנועה 

מעלה  קיבוץ    להם באיתור עמותה מתאימה.ואנו מנסים לסייע  בהקמת בית  בני דרום הביעו עניין  ב  -ומתרחבת  

משאבים לצורך גיוס  לאחריו יצא במיזם  ערב קהילתי ומתקדם לקראת שיפוץ מבנה, ויקיים בחודש הקרוב  גלבוע  

  בית הקשת תהליכי שיפוץ  במושב  ו  ' שבעפולה,בית אורי'עם  לקראת הקמת בית  טירת צבי מתקדמים  כך. בקיבוץ  

 החלו. איחולי הצלחה לכל העוסקים במלאכת קודש זו.  

 עמוד"ש ועונת המלפפונים 

לקראת חופשת הקיץ המתקרבת אנו מאטים את קצב הוצאת עמוד"ש. בחודש יולי יצא הדף אחת לשבועיים,  

נחזור בע"ה למתכונת הרגילה   נוציא מהדורה אחת של עמוד"ש. בתחילת ספטמבר  עמוד    –ובחודש אוגוסט 

שיצא מידי שבוע. ומכאן נצרף ציטוט קצר מדבריו של הרב יוני לביא )את הגרסה המלאה ניתן לקרוא  שבועי  

אדם חייב לנוח,  -כולנו רגילים לחשוב שהחופש נוצר בגלל הלימודים. אין ברירה. הבן"'(:  'מילה טובהבאתר  

כדי שאחר  להתפרק רק  -ולהתרענן  הוא  והחופש  הלימודים,  היא  המטרה  כלומר,  יותר.  טוב  ללמוד  יוכל  כך 

.  לחופש  –זו פשוט טעות! כי כל הלימודים והפעילויות בבית ספר, הם רק אמצעי כדי להגיע למטרה    האמצעי. 

ומה סדר  ,  כי דווקא החופש הוא זה שדומה יותר מכל לחיים האמיתיים. חיים בהם אתה זה שקובע מה לעשות

 !". חופש נעים! נמצאת רק בידיים שלך – היום. הבחירה איזה מין שבוע יהיה לך ואיך ייראו החיים שלך 

 שרה עברון וחברי המזכירות הפעילה שבת שלום,  
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